
Ärende nr 18 

    Angående försöks- och träningslägenheter 

Stadsdelsnämnden Enskede-Årsta-Vantör 

    2019-09-26 

   Tobias Karlsson (SD) 

     

 

Skrivelse, frågor till förvaltningen 

Vad jag förstår kan personer med missbruks-, psykiska eller allvarliga sociala problem (som ofta har 

svårigheter att få, klara och behålla en egen bostad) bli tilldelade en försöks- och träningslägenhet av 

förvaltningen i Stockholms olika Stadsdelsnämnder. Med anledning av att det har framkommit 

uppgifter i SVTs program Uppdrag Granskning i dess reportage om ”Hassan” att denna typ av 

lägenheter kan/har missbrukats i Stockholm har jag följande frågor att ställa till förvaltningen. 

 

Vad jag kan se i teritialrapport 2 för 2019 har förvaltningen tillgång till 137 tränings- och 

försökslägenheter. Är alla dessa för närvarande belagda/utdelade? 

Hur ser förvaltningens samarbete ut med polisen och vårdgivare som till exempel allmänpsykiatrin 

och beroendevården angående personer som har fått en försöks eller träningslägenhet? 

Hur utvärderar förvaltningen bidraget i form av försöks- och träningslägenhet? Vad gör ni för att 

säkerställa att lägenheterna inte missbrukas, både i form av att rehabilitering sker och/eller att lgh 

inte används för att planera brottslig verksamhet? Genomför ni till exempel oannonserade besök? 

 

Vänliga hälsningar 

Tobias Karlsson (SD) 

 

 

  


